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      Аннотация

    
        
          В данной бакалаврской выпускной квалификационной работе разработан проект офисного здания и разработана проектная документация в соответствии с Постановлением Правительства РФ от 16 февраля 2008 г. №87 «О составе разделов проектной документации и требованиях к их содержанию». Рассмотрены наиболее популярные технологии шимо- и виброизоляционных приборов и область их применения. Произведено сравнение по технологии, по стоимости, качеству, продолжительности эксплуатации. Определен наиболее эффективный виды шумо- и виброизоляции для проектируемого здания.
        

        
          In this bachelor's final qualifying work, a project of an office building was developed and project documentation was developed in accordance with the Decree of the Government of the Russian Federation of February 16, 2008 No. 87 "On the composition of sections of project documentation and requirements for their maintenance." The most popular technologies of vibration and vibration insulating devices and the area of their application are considered. A comparison of the technology, cost, quality, duration of operation. The most effective types of noise and vibration insulation for the designed building are determined.
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